
I:a Advent och Julmarknad 2019 

Efter ett års uppehåll på grund av omfattande renoveringsarbete kunde vi nu äntligen fortsätta med 

vår fina tradition att hålla i en Julmarknad till 1:a Advent. Jag som kyrkoherde vill rikta ett stort TACK 

<3 till alla som bidrog med sin tid och kraft till att den blev av! Även tack till alla besökare - stora som 

små, vilka gjorde det hela värt vårt arbete. // F. Janusz 

 

 



 

 



 

 

 

 

 



 

 



 

 


